
FRØYA KOMMUNE

MØTEPROTOKOLL

Kommunalt Brukerråd:
Møtested:
Møterom A

Møtedato:
18.04.2018

Møtetid: Av utvalgets medlemmer møtte
09:00-10:15 5 av 5

Frå og med sak:
Til og med sak:

7/18
9/18

Faste representanter i Kommunalt Brukerrad i perioden 2015 - 2019

Medlemmer:

Ivar Martin Johansen, nestleder
Ole Håkon Karlsen

Halgeir Sandvik
Marry Greiff
Medlemmer, politisk oppnevnt:

Heidi Taraldsen, leder

Varamedlemmer i rekkefølse:
Kirsten R. Antonsen

Rigmor Mathisen
Cathrine Garder Ovem
Edmund Holm
Varamedlem:

Sigrun Sumstad Sørdal

Faste representanter med forfall:

Vararepresentanter som møtte:

Merknader:

l. Innkalling til møte med saksliste ble enstemmig godkjent.

Underskrift:
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7/18
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRÅ MØTE 28.02.18

Vedtak:

Protokoll frå møte 28. 02. 18 godkjennes som fremlagt.

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Protokoll frå møte 28.02. 18 godkjennes som firemlagt.



8/18
HØMNG KOMMUNALT BRUKERRÅD - UTBYGGING - DYRØY OPPVEKSTSENTER

Vedtak:

Kommunalt brukerråd gir følgende uttalelse til sak om utbygging Dyrøy oppvekstsenter:

Kommunalt brukerråd støtter seg til formannskapets vedtak.
Saken oversendes kommunalt brukerråd til behandling før det går ut på anbud.

Enstemmig.

Behandling:

Brukerrådets behandling i møte 18. 04. 18:

Kommunalt brukerråd støtter seg til formannskapets vedtak.
Saken oversendes kommunalt bmkerråd til behandling før det går ut på anbud.

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Kommunalt brukerråd gir følgende uttalelse til sak om utbygging Dyrøy oppvekstsenter:

9/18
ORIENTERINGER

Orienteringer:

. Kitt Julie Hansen frå Teknisk avdeling ga en orientering vedr. Dyrøy ferjeleie.
Kommunalt brukerråd ønsker å få saken opp på neste møte i juni.
Kommunalt brukerråd skal sende inn en uttalelse til saken til 4. mai.

. Otto Falkenberg ga en orientering vedr. status rådhus, universell utforming.
Toalett ordførerfløyen er på plass.
Etablert trappeheis opp til 2. etg. er på plass.
Kommunalt brukerråd anmoder Rådmann om at tidligere plan må taes opp og gjennomgåes på nytt.


